
 
 

2017.11.14. 
emlékeztető 

 
  Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem  Kármán Tódor Kollégium HÖK Tömb 
 Gépészmérnöki Kar  1111 Budapest, Irinyi József u. 1-17.  
 Gépészkari Hallgatói Képviselet  e-mail: hk@ktk.bme.hu ● web: http://ghk.ktk.bme.hu 

 

-1- 

 

 Jelen volt Késett Előbb távozott Kimentést kért Hiányzott 

Bányász Gáspár x     
Czavalinga Dénes x     

Csala Tas x     

Göllei Máté x     

Gulácsi Balázs x     

Hegyi Bence x     

Heszler András x     

Kántor Tamás x     

Kovalovszki Máté x     

Lajtos Máté x     
Lukács Bálint x     

Okolicsányi Péter  x    

Szili Ákos x     

Tepfenhart Bence x     

Timár-Geng Péter        x     

Tóth Ákos Károly x     

Tóth Amanda x     

Tóth Levente x     

Ureczki Ágnes x     
Varró Gergő x     

Dátum: 2017.11.14. Oldalszám: 4 

 

Ülés kezdete: 20:10 

Tóth Amanda kérte, hogy a GHK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e aktív 

hallgatói jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 

jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Jelen voltak Gulyás Márton (KTK Vízipipa Kör jelenlegi vezető) és Gergely András (KTK 

Vízipipa Kör leköszönő vezető). 

Gergely András elmondta, hogy tavaly elindult a kör próbáztatási rendszere, idén került sor 

először öregek búcsúztatására. A már megszokott rendezvényeket idén is sikerült megtartani. 

Gulyás Márton elmondta, hogy továbbra is terveznek rendezvényeken részt venni, tervben van 

a kör honlapjának fejlesztése. 

Gulyás Márton és Gergely András elhagyták a termet: 20:16 

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki tudja támogatni Gulyás Mártont, mint a KTK 

Vízipipa Kör vezetőjét? 
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A GHK 14-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

Elnöki beszámoló 

Tóth Amanda beszámolt a dékáni tanácson elhangzottakról: 

• A rektori tanácson szó volt a rektorválasztási rendszer pontosításáról. 

• Szó volt az egyetem székesfehérvári kollégiumában lévő betöltetlen helyekről. 

• Megjelent az első GPK jegyzet. 

• November 30-án PhD fórum kerül megrendezésre. 

Okolicsányi Péter megérkezett az ülésre: 20:35 

• A Gólyabál november 15-én kerül megrendezésre. 

EHK beszámoló 

 
Kántor Tamás és Kovalovszki Máté beszámoltak az EHK ülésen elhangzottakról: 

• Elfogadásra került az angol nyelvű Tanulmányi és Vizsgaszabályzat. 

• Az illegális szoftverek használatának elkerülése érdekébe módosításra kerülnek a 

kollégiumi házirendek. 

• Javaslat érkezett arra, hogy a stipendiumos helyek előre le legyenek fixálva. 

• Szó volt a Térítési és Juttatási Rendszer módosítási javaslatairól. 

• Végleges lett az Egységes Kollégiumi Felvételi Rend. 

• Véleményezésre került a tavaszi félévre kiírt szociális pályázat. 

 

 

Tanulmányi és Oktatási Bizottság 
Heszler András és Tóth Ákos elmondták a következőket: 

• Egyeztetések folytak a Gép- és Terméktervezés Tanszék oktatási felelősével. 

• Szó volt a tantárgyi adatlapok hiányosságairól. 

• Új koncepció született a tanszékekkel való kapcsolattartásra. 

Kollégiumi Bizottság 
Okolicsányi Péter elmondta a következőket:  

• A Külső Kollégiumi Bizottság ülésén elfogadásra került az Egységes Kollégiumi 

Felvételi Rend. 

Ösztöndíj Bizottság 

Tóth Levente elmondta a következőket: 
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• Beszámolt a leadott ösztöndíjpályázatokról. 

 

Szociális Bizottság 

Bányász Gáspár és Czavalinga Dénes elmondták a következőket: 

• A Külső Szociális Bizottság ülésén szó volt a szociális pontrendszer átalakításáról. 

 

 

Rendezvény Bizottság 

Lukács Bálint elmondta a következőket: 

• Beszámolt a Gólyabál jegyeladási adatairól. 

• Beszámolt a Gólyabál szervezésének végső állapotáról. 
 

PR Bizottság 

Ureczki Ágnes elmondta a következőket: 

• Beszámolt a Nyílt Nap szervezésének állásáról. 

 

GSZK beszámoló 

Kántor Tamás elmondta a következőket: 

• Elmaradt a szakosztályvezetői ülés. 

ESZK beszámoló 

Hegyi Bence elmondta a következőket: 

• Megtörtént a kapcsolatfelvétel az Energetikai Szakkollégium vezetőivel. 

Egyebek 

• Hegyi Bence beszámolt a szponzorációs megbeszélésekről 

• Hegyi Bence javaslatot tett a Gyűrűavató időpontjának megváltoztatására 

 

 

Ülés vége: 23:36 
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Következő ülés várható időpontja: 2017. november 20. (hétfő) 

 

  ....................................   ....................................  

 Lajtos Máté Tóth Amanda  

 emlékeztető-vezető elnök 

 Gépészkari Hallgatói Képviselet Gépészkari Hallgatói Képviselet  
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